

1 Insert the USB cable into the front of the headphones.

2 Connect the USB cable to the PS4.

3 Press the PS button on the headphones.

4 Press the PS button on the PS4.

JP

1. ワイヤレストランスミッターを「Xbox」モードに設定します。
2. ワイヤレストランスミッターを「Xbox」の USB-A 端子に接続します。
3. ヘッドセットの電源を入れます。
4. ヘッドセットと USB トランスミッターがペアリングされるのを待ちます。

1. „Xbox” モードで 무선 트랜스미터 설정
2. „Xbox”의 USB-A 포트에 무선 트랜스미터 연결
3. 헤드셋 전원 켜기
4. 헤드셋과 USB 트랜스미터가 페어링될 때까지 대기

Espera a que se emparejen los auriculares y el transmisor USB

IP

ワイヤレストランスミッターを「USB」モードに設定します(Xboxバージョンのみ)。他のバージョンの場合はステップ2に進みます。

ワイヤレストランスミッターをPlayStation®3、PC、Nintendo Switch®のUSB-Aポートに接続します。

ヘッドセットの電源を入れます。

ヘッドセットとUSBトランスミッターがペアリングされるのを待ちます。

KO

「USB」モードで 무선 트랜스미터 설정 (Xbox 버전만 해당, 기타 버전은 단계로 진행)

PlayStation®3 포트에 무선 트랜스미터 연결

(Switch™, PC 또는 Nintendo Switch)

헤드셋 전원 켜기

헤드셋과 USB 트랜스미터가 페어링될 때까지 대기

Our goods come with guarantees that cannot be excluded under the Australian Consumer Law. For complete details please visit www.turtlebeach.com/warranty.

se recycle

Recycling symbols: paper, plastic, glass, metal, and electronic waste.

Podrás de reciclar con www.gub.uy/ReciclaTuBasura
Podrás la información sobre cómo reciclar aquí

Recycling symbols: paper, plastic, glass, metal, and electronic waste.

低功率射頻器材須忍受合法通信或工業、科學及醫療
用途中對40MHz頻帶造成之干擾

P/N: 426-249-005-500 RD

PLEASE MAKE SURE YOUR HEADSET IS UPDATED WITH THE LATEST FIRMWARE.
VEUILLEZ VOUS ASSURER QUE VOTRE CASQUE DISPOSE DE LA DERNIÈRE
VERSION DU MICROLOGICIEL.



Vous pouvez également utiliser le logiciel Swarm™ II pour Windows, disponible sur turtlebeach.com/swarm2

Xbox version

PS/PC version

OR

USB Wireless Transmitter
Récepteur USB sans-fil

Charging Cable [USB-A to USB-C]
Câble de chargement [USB-A vers USB-C]

Stealth™ 600 Gaming Headset
Casque de jeu Stealth™ 600

Power Button, Superhuman Hearing
Press [2a] = Power on/off
Press [2s] = Superhuman Hearing on/off

Bouton d'alimentation, Superhuman Hearing
Appuyez [2a] = Allumer/éteindre
Appuyez [2s] = Superhuman Hearing on/off

Bluetooth Multi-Function Button (MFB)
See Bluetooth Pairing setup
Bouton multifonction Bluetooth (MFB)
Voir la configuration de l'appareil Bluetooth

Bouton d'alimentation
Appuyez [2 a] = Allumer

LED Status Indication
Indication de statut LED

EQ Mode Button
Bouton de mode égaliseur

USB Charge & Update Port
Port de mise à jour et charge USB

QuickSwitch Button
Press [2s] = Switch between 2.4GHz Wireless and Bluetooth modes
Bouton QuickSwitch
Appuyez [1 s] = Basculer entre les modes RF 2.4 GHz et Bluetooth

Master Volume
Volume principal

Game / Chat Mix, Variable Mic-Monitoring
Game / Chat Mix on Xbox version
Variable Mic-Monitoring on PlayStation and PC versions
Volume de réglage du chat/micro sur la version Xbox uniquement. Volume de réglage du micro sur les versions PC et PlayStation

Unmute | Activation du micro

Mute | Désactivation du micro

powered on. If no Bluetooth connection is made within two minutes, pairing mode will stop. To pair new devices, follow the Bluetooth pairing steps on this page.

The Strath 600 enters in mode of appairage Bluetooth lorsqu'il sera allumé. Si aucune connexion Bluetooth n'est effectuée dans les deux minutes, le mode appairage se désactive. Pour appairer de nouveaux appareils, suivez les étapes Bluetooth sur cette page.

To enable Bluetooth pairing mode:

1. Press and hold the multifunction button (MFB) until the "Pairing Bluetooth" prompt plays.
2. After placing your headset in pairing mode, select the headset from within your device's Bluetooth settings menu to connect.
3. The Bluetooth MFB is used to answer and end a call as well as media playback control when connected to a compatible mobile phone.

When the headset is connected using the USB wireless transmitter in the default 2.4GHz Wireless mode, incoming calls can be answered by simply pressing the Bluetooth MFB. The headset will automatically switch to the 2.4GHz Wireless mode once the call is ended by simply pressing the Bluetooth MFB again.

Activation du mode d'appairage Bluetooth :

1. Appuyez sur le bouton multifonction Bluetooth (MFB) et maintenez-le enfoncé jusqu'à ce que vous entendiez le message vocal "Pairing Bluetooth".
2. Après avoir placé votre appareil en mode d'appairage, sélectionnez-le dans le menu des paramètres Bluetooth de votre appareil pour vous connecter.
3. Le bouton MFB Bluetooth est utilisé pour répondre et mettre fin aux appels ainsi que pour contrôler la lecture des médias si le téléphone est connecté à un téléphone portable compatible.

Lorsqu'il est connecté avec le transmetteur sans fil USB en mode sans fil 2.4 GHz par défaut, il est possible de répondre aux appels entrants en appuyant simplement sur le bouton MFB. Une fois que l'appel est terminé en appuyant à nouveau sur le bouton MFB.

The QuickSwitch button allows you to quickly switch between low-latency 2.4GHz Wireless and Bluetooth modes based on your preference. Use Bluetooth mode to make calls, listen to music or connect to other compatible devices. We recommend using the 2.4GHz Wireless mode for best performance when gaming on consoles or PC.

Note: Select advanced audio features available in 2.4GHz Wireless mode may not be supported in Bluetooth mode.

Le bouton QuickSwitch vous permet de basculer rapidement entre les modes sans-fil 2,4 GHz à faible latence et le Bluetooth selon vos préférences. Utilisez le mode Bluetooth pour passer des appels, écouter de la musique ou vous connecter à d'autres appareils compatibles Bluetooth compatibles. Nous recommandons d'utiliser le mode sans-fil 2,4 GHz pour obtenir les meilleures performances en jeu sur vos consoles ou PC.

STEALTH 600 GEN 3